

香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學

Hong Kong Baptist University Affiliated School
Wong Kam Fai Secondary and Primary School

學校校車服務登記表 (2018-2019 新生)

Registration Form For School Bus Service (New Participant)

由校車公司填寫

賬號: W-_____

我 / 我倆同意【生記旅遊巴士有限公司】提供校車服務予 小兒 / 小女 上, 下課。

I / We, hereby agree 【Sang Kee Tourist Bus Ltd】 to provide school bus service for my child:

學生姓名

班別

Pupil 's Name: _____

Class : _____

住址

Res. Address: _____

擬上車地點

Proposed Pick-up point: _____

(請詳述街號、街名、地區及附近之特別建築物。例如: 銀行、戲院或 酒樓)

(Please indicate the name of street & its no., district and nearby landmark, i.e. bank, theatre or restaurant)

擬下車地點

Proposed drop-off point: _____

緊急聯絡人

手提電話

Emergency Contact Person : _____

Mobile No: _____

家長姓名

住址電話

手提電話

Parent's name : _____

Res. Tel No: . _____

Mobile No: _____

家長簽署:

Parent's Signature: _____

Date: _____

✂-----

備註 : 1. 有關校車安排, 請瀏覽學校網頁(www.hkbuas.edu.hk)。如有查詢, 請於 20/08/2018 或之前聯絡校車部負責人彭先生: 9483 9302

2. 本表格所提供之資料(絕對保密), 只作有關校車服務用途及不會透露給第三者。

3. 校車費每學年分十個月繳交(9月1日至6月30日), 每月首工作日由銀行以自動轉賬形式預繳。
如以現金或支票 支付, 每次需每隔兩個月之首個工作日預繳兩個月車資。

Remarks : 1. Please visit your school website (www.hkbuas.edu.hk) for school bus service arrangement .
In case of enquiry, please contact our Mr. Pang tel. no. 9483 9302 on or before 20/08/2018.

2. The information provided in the form is solely for the use of school bus service. It is strictly confidential and will not be disclosed to third party.

3. School bus fare will be paid by 10 month's (1-Sep to 30-June) for the whole school calendar year by means of auto pay in advance on or before 1st working day of each month. **If it is paid by cheque or cash, it must be paid for two months each time in advance.**

生記旅遊巴士有限公司 Tel. :2741 6868 校車部聯絡人 : 彭先生 Tel :9483 9302